
Elżbieta Dziuda-Kampa 

zarządzaniem Społeczną Szkołą Podstawową w Mechnicy,
nauczaniem matematyki, wychowywaniem dzieci i
młodzieży oraz pozyskiwaniem środków unijnych na rozwój
szkoły. Społecznie współpracuję z organizacjami
pozarządowymi i stowarzyszeniami, szczególnie w zakresie
pisania, realizacji i promocji projektów finansowanych ze
środków UE oraz oceny wniosków konkursowych.

ogromna szansa: 1. lepszego rozwoju edukacji, szczególnie szkół
wiejskich prowadzonych przez organizacje pozarządowe, w
których nauka jest bezpłatna; 2. tworzenia miejsc rekreacji i
turystyki oraz sportu na terenach wiejskich w celach integracji
wielopokoleniowej; 3. niwelowania różnic miasto – wieś .

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Dyrektor SSP im. ks. Jana Twardowskiego w Mechnicy, członek Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju
Wsi Mechnica, członek Zarządu LGD Euro-Country, członek komisji ds. oceny wniosków



Teresa Gola-Nogaj 

prowadzeniem żłobka dla 56 dzieci, w którym

zatrudniam 10 osób. Jednocześnie pracuję w firmie

transportowej, gdzie zajmuję się planowaniem tras w

transporcie międzynarodowym dla 26 aut. 

nieoceniona pomoc w prowadzeniu żłobka. Dzięki dotacji
spełniłam moje marzenie i mam swoją placówkę.
Jednocześnie chcę się rozwijać i będę ubiegać się znowu o
kolejne środki.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Właścicielka Żłobka "Kraina Skrzatów"
w Krapkowicach



Anita Juchno 

pracą dla ludzi i na rzecz ludzi.

szansa na rozwój.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Wicestarosta Powiatu Głubczyckiego 



Monika Jurek 

wspieraniem opolskiej edukacji w szczególności

poprzez realizację i nadzorowanie szeregu

projektów UE skierowanych do szkół, uczniów i

nauczycieli.

wielka szansa na rozwój każdego jej członka, tak
osobisty jak i zawodowy oraz wsparcie w dążeniu do
zmian w otoczeniu, służącym poprawie naszego życia.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Dyrektor Departamentu Edukacji i Rynku Pracy 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego



Katarzyna Kownacka 

mediami w ramach pracy zawodowej (po o 18

latach pracy w mediach zostałam rzecznikiem

prasowym) oraz mniejszościami narodowymi,

zwłaszcza niemiecką, w ramach pozazawodowych

zainteresowań naukowych. 

szansa. Szansa na lepszy, bardziej otwarty świat. Na
tysiące możliwości. Na realizację planów. Na poprawę
komfortu życia. Na granice, których nie ma... a
pamiętam kiedy były.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Kierownik Działu Informacji i Promocji 
Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarki



Joanna Ojdana 

łączeniem edukacji z kulturą.

szacunek w różnorodności.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Zastępca Dyrektora Muzeum Śląska Opolskiego
w Opolu



Wiesława Piątkowska-Stepaniak 

edukacją studentów i badaniami naukowymi.

tarcza i drogowskaz. Tarcza, bo daje nam poczucie
stabilizacji i bezpieczeństwa. Drogowskaz, bo
nieustannie wskazuje nam fundamentalne wspólne
wartości. Przynależność do UE stwarza nam zatem
szansę na wyzbywanie się uprzedzeń, fobii i
stereotypów. 

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Profesor Uniwersytetu Opolskiego 
Fundatorka Założycielka Fundacji Prosto z Serca



Justyna Szoprun 

szansa i możliwości, to otwarte granice, to różnorodność
kulturowa, którą sobie bardzo cenię.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Stowarzyszenie Przyjaciół Wsi Ligota Oleska

monitorowaniem i oceną efektów wdrażania funduszy
europejskich, które otrzymaliśmy dla województwa
opolskiego w ramach regionalnego programu
operacyjnego. Ponadto z przekonaniem promuję
przedsięwzięcia, które uzyskały dofinansowanie z UE.
W ramach pozazawodowych zainteresowań działam
na rzecz lokalnej społeczności wsi Ligota Oleska. 



Jolanta Wilczyńska 

edukacją. Szkoła zarówno w podstawowym wymiarze,
jakim jest nauczanie, jak i szeroko pojmowany jej
rozwój, innowacyjność. Zmiana wizerunku polskiej
edukacji to moja pasja i moje powołanie, któremu
jestem wierna od 32 lat i mam nadzieję że jeszcze
długo tak pozostanie.

gwarancja zachowania tych wartości, które są mi najbliższe,
czyli: demokracja, wolność, wspólnota, czy chrześcijaństwo.
UE to takie ogromne możliwości dla rozwoju edukacji,
kultury, przedsiębiorczości. To otwarte granice i
społeczeństwa, tak bardzo fascynujące w swych
odmiennościach i podobieństwach.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Opolskiego 
Dyrektor SP w Dąbrowie


